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To juSH@minvws nl]
@minvws nl] hfMli IfegB@minvws nn| 10 2e 10 2e 10 2eCc

From

Sent Tue 7 7 2020 4 10 11 AM

Subject RE vraag over testen irt leegstand verpleeghuizen
Received Tue 7 7 2020 4 10 12AM

Hoi |
Dank alvast

10 2e

We liebben gesproken met Zij nain nainens 10 2e R’dam deel aan bet gesprek10X29

Ik heb niet eclit een beeld van hoevaak de WTen zelf testen Daar zouden we nog een keer met Actiz over knnnen praten
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Onderwerp RE vraag over testen irt leegstand verpleeghuizen

Je bent aan het goede adres Ik zal jouw vraag die voor ons gelnkkig ook al enigszins is voorbereid orndat we

en ook weten wat de cijfemiatige impact is die valt

mderaaadmeejvo^eggen by het RTvMenook de GtjDuH^Kineenemeii Met wie bij GGD hebbenjnllie gesproken
Aandaclitspunt is dat het hier natuurlijk gaat om mensen die je misschien niet meer zo makkelijk langs de teststraat rijdt
maar op lokatie moet testen Heb jij toevallig een beeld ofWT’s momenteel nog veel zelf testen via een andere partij dan

de GGD
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Ondenverp vraag over testen irt leegstand verpleeghuizen

Alles goed met je

Afgelopen vrijdag spraken we met o a Actiz over de bezoekregeling En marge kwamen we te spreken overde leegstand
waarmee sommige locaties nog te maken hebben Daarbij kwam het signaal datsommige ouderen niet naar een verpleeghuis
willen orndat zij dan eerst twee weken worden geisoleerd om te kijken of zij besmet het verpleeghuis binnenkomen De vraag
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van Actiz was zou het niet mogelijk zijn om het mogelijk te maken nieuwe bewoners getest kunnen worden Dan is er snel

duidelijkheid of isolatie nodig is Volgens de GGDen leidt dit NIET tot een capaciteitsprobleem er kan veel meer worden getest
dan nu gebeurd De reden waarom dit nu niet gebeurd is omdat de ouderen die naar een verpleeghuis gaan nog geen klachten

hebben Er zal dus op die algemene regel een uitzondering gemaakt moeten worden

De vraag is kunnen we regelen dat ouderen die naar een verpleeghuis willen verhuizen getest kunnen worden ook als zij geen
klachten hebben

Ik begreep dat ik me toch jou kan wenden met deze vraag

Alvast dank
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